
Møtereferat 

Bømlo Sokneråd 

       

Sted:  Bømlo kyrkje    Dato: 17.10.2018 

Fremmøtte:  Fridleif, Margrethe, Dagnor, Bertha, Trygve, Olga, Solfrid, Odd Ingvar, Laila. 

Referent:  Odd Ingvar Nilsen 

 

Dagens ord ble holdt av Fridleif. 

Saksliste: 
 

Sak 1 – 59 – 2018 – Godkjenning av saksliste og innkalling. 
 
Saksliste og innkalling ble godkjent. 
 
Sak 2 – 60 – 2018 – Godkjenning av referat. 
 
Referat fra møte 7 godkjent. 
 
Sak 3 – 61– 2018 – Forespørsel fra "Øklands" om konsert/besøk med "sanger og historier fra 
bedehusland". 
 
Soknerådet synes konseptet er positivt men ser for seg at dette kan være aktuelt for oss i 2020. Dette 
pga andre konserter i regi av soknerådet i 2019.  
 
Sak 4 – 62 – 2018 – Visjoner fra både soknerådet og vår nye vikarierende sokneprest. 
 
Samtale‐ informasjon og utveksling av hva som skjer i soknet vårt‐ ønsker og visjoner fra både 
soknerådet og vår nye vikarierende sokneprest. 
 
Fridleif hadde en del spørsmål og som ble besvart. 
Utvendig flomlys ved kirka, utviding av parkeringsplass (sak mellom kirkeverge og kommunen), 
ombygging av del av kirka (Odd Ingvar sender plan til Fridleif, og vil også forespørre status ved neste 
fellesrådsmøte), 50 års konfirmanter (Fridleif sjekker opp navneliste), soknerådsvalg 2019, 
arbeidsinstrukser i kirka, "ønskekonsert" i kirka (Fridleif sjekker med Øystein Skullerud) 
Ellers er bilder av tidligere prester tilsett i Bømlo kirke som heng i inngangspartiet til kirka mangelfull, 
det kan sjå ut som det mangler omtrent 4 stk der. Vil bli tatt opp med kirkekontoret. 
 
Sak 5 – 63 – 2018 – Eventuelt. 
 

‐ påminning om prostidag 25.10.18. Solfrid melder på de som kan/skal være med. 
‐ orientering fra Trygve Leidland ang. oppgradering av muren ved Bømlo gamle kirke. 

Soknerådet er enig i slik prosjektet er planlagt og beskrive i anbudet sendt ut fra 
kirkeverge. Me er derfor enig i at det vil være rett å henta inn enda flere tilbud og kanskje 
heller forlenga frist fra ferdigstilling (har også forstått det slik at tidsfristen var 
problematisk for en av dem som hadde lavest prisantydning) 



‐ orientering om brev fra Bømlo Kommune ved rådmann ang "drøfting av storleiken på 
utviding av Vorland gravplass". Trygve Totland har kjennskap til saksgangen i utvidelse av 
gravplassen og tar dette videre til kommunen. 

‐ Margrethe informerte om brev fra Marta Havn som etterlyste om flere voksene til " Lys 
Vaken" tilstelling i kirka. Det vil i fyrste omgang bli oppfordra til at flere foreldre bør stilla 
opp på den dagen/natta. 

‐ Det ble bestemt at Trygve Totland kunne handla inn de 6 stk lysa framme i kirka. 
‐ Den store kopimaskinen er overtatt fra LOS om skal undersøkes om kan brukes, den 

minste blir levert SIM. 
 
 

<Møte slutt> 


